
 
 
 

 

ZAPISNIK 
  

s 26. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održanog 7. prosinca 2015. u 16:00 u prostorijama Državnog hidrometeorološkog zavoda 

 
 
Prisutni:  
Upravni odbor: Alen Sajko, Jadran Jurković, Ksenija Cindrić Kalin, Renata Sokol Jurković, Amela                         
Jeričević, Maja Telišman Prtenjak 
Ispričani: Ivan Ljuština 
Prisutni: Vesna Đuričić (Predsjednica organizacijskog odbora Meteoroloških izazova 4), Lidija Srnec                     
(glavna urednica HMČa), Igor Kos (glavni urednik weba), Ivan Guettler (glavni urednik Facebook                         
stranica) 
 
Dnevni red: 

1. Verificiranje zapisnika s prethodnih sjednica; 
2. Osvrt na Meteorološke izazove 4 s financijskom rekapitulacijom; 
3. Unaprjeđenje uređivanja web stranica; 
4. Hrvatski meteorološki časopis; 
5. Financijsko stanje Društva; 
6. Stanje fonda knjižnice i starih knjiga; 
7. Urudžbiranje dopisa; 
8. Članstvo; 
9. Razno. 

 
Ad 1. Verificirani su zapisnici sa sjednica održanih 8. rujna 2015. i  28. listopada 2015. 
 
Ad 2. Predsjednica organizacijskog odbora konferencije Meteorološki izazovi 4 V. Đuričić izvijestila je                         
o održanoj konferenciji. Konferencija je bila uspješna uz 164 sudionika, a organizacija je protekla jako                             
dobro. Financijski je potrebno još zatvoriti određeni dio računa. Raspravljalo se još o mogućim                           
poboljšanjima za narednu konferenciju.  
Predsjednik A. Sajko se posebno zahvalio V. Đuričić i I. Güttleru koji su odradili najveći dio posla oko                                   
organizacije.  
 
Ad 3. Tajnik Jurković sugerirao je proširenje uređivanja internet stranica koje rijetko izlaze s novim                             
obavijestima, osim za posebne događaje HMDa kao što su Meteoroški izazovi, izleti i slično. S druge                               
strane Facebook stranica je vrlo aktivna pa je predložio bolju suradnju i dijeljenje obavijesti.  
Glavni urednik I. Kos je rekao da sigurno to ne može raditi samo jedna osoba te je zamolio za                                     
suradnju i druge. Sugerirao je stavljanje obavijesti o aktivnostima hrvatskih meteorologa: sudjelovanje                       
na konferencijama, održavanje seminara na fakultetu i skupovima u Hrvatskoj. Gl. urednica HMČa L.                           
Srnec je rekla da će se u časopis ponovno stavljati obavijesti o sudjelovanju na konferencijama i o                                 
doktorskim radovima.  
Dogovoreno je da će se poslati poziv na sudjelovanje članova u uređivačkom odboru časopisa te                             
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nastojati pojačati suradnja s Facebook grupom u kojoj u zadnje vrijeme najviše aktivno sudjeluju I.                             
Guettler,  L. Srnec i  A. Božiček.  
 
Ad 4. Glavna urednica L. Srnec je izvijestila da je broj 50 HMČa, posvećen 15. godišnjici ALADIN                                 
modela u Hrvatskoj, u završnoj fazi izrade. Sadržavat će šest radova i očekuje se tiskanje do kraja                                 
godine. Također je izvijestila da su naručene zahvalnice za recenzente.  
Slijedeći broj 51 očekuje se do rujna 2016., a uskoro će se poslati poziv svim članovima da pošalju                                   
radove. 
 
Ad 5. Predsjednik A. Sajko izvijestio je da je stanje žiro računa na današnji dan 21.477,20 kn te                                   
blagajne 81,24 kn. Financijska situacija je stabilna te u narednom razdoblju nemamo većih troškova.  
 
Ad 6. Predsjednik A. Sajko otvorio je pitanje stanje fonda knjižnice i starih knjiga. Voditeljica fonda                               
knjižnice R. Sokol Jurković izvijestila je da je knjižnica i sve knjige i časopisi dostupne na internetskim                                 
stranicama Društva i no za njima ne vlada pretjerani interes. Ukupno dolazi oko 179 časopisa i                               
trenutno ima oko 3000 primjeraka. Sav fond se nalazi u prostorijama DHMZa. Društvo je vlasnik                             
knjiga Zavižan, Vrieme i Zadar.  
V. Đuričić je istaknula da časopisi dolaze zbog razmjene s Hrvatskim meteorološkim časopisom                         
barem 20 godina. A. Sajko je potaknuo pitanje da li se sve od navedenog treba čuvati jer je većina od                                       
toga dostupna u elektroničkom obliku. A. Jeričević je predložila da ostane gdje jesu jer nisu trenutni                               
problem.  
Sajko je na kraju zaključio je da trenutno vlada nekontrolirana situacija sa smještajem, ali da nemamo                               
snage to za sada riješiti i sve ostaje po starom. 
 
Ad 7. Predsjednik A. Sajko je na osnovu nekoliko upita prenio pitanje o potrebi vođenja numeracije                               
dopisa te ulazne i izlazne pošte. Istaknuo je da su sve odluke djelovanja Društva financijske vrlo                               
uredno posložene, ali da ne vidi nužnu potrebu vođenja dopisa s urudžbenim brojem. Nakon kraće                             
rasprave, zaključeno je da Društvo nije tvrtka i da nema nužne potrebe, ali da će se zatražiti mišljenje                                   
i Nadzornog odbora o nužnosti vođenja urudžbenih brojeva.  
 
Ad 8. Zahtjev za članstvom uputili su Ivan Golić i Ivan Pilaš koji su jednoglasno primljeni u članstvo.   
Za dužnike rečeno je da će im se poslati opomena.  
 
Ad 9. Tajnik Jurković je izvijestio da je u ime Društva 13. studenog 2015. bio prisutan na proslavi 20                                     
godna GLOBE programa koji je organizirala Agencija za odgoj i obrazovanje. Tom prigodom                         
dodijeljene su zahvalnice na potpori Hrvatskom meteorološkom društvu, Državnom                 
hidrometerološkom zavodu, posebno članovima društva mr.sc. Janji Milković, mr.sc. Marini Grčić i                       
Mladenu Matvijevu.  
 
Jurković je izvijestio da je sukladno novom Statutu društva izrađen novi žig.  
 
L. Srnec je obavijestila da je na konferenciji o Savskom slivu stupila u kontakt s Markom Pavićem iz                                   
udruge Slap, s kojim je pričala o mogućoj suorganizaciji skupa sljedeće godine.  
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Cindrić Kalin izvijestila je da je i dalje u pripremi izrada publikacije o 50. godina Društva.  
 
Sastanak je završio u 17:35. 
Zapisničar: Jadran Jurković  
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